
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 78
Har ministeren og ledelsen i Miljøministeriet accepteret, at man ved gennem-
snitsberegning for pesticider i drikkevand ikke medregner over halvdelen af
resultaterne (dem der ligger under detektionsgrænsen)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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